

An ideal shampoo for all animals - livestock, dogs, cats, etc.

Specially formulated to prepare animals for Showmanship Classes, Junior Achievement Club Work, Judging Competitions, Exhibitions, Shows, Sales, etc.

Silken Shampoo is a concentrated, yet safe and effective cleaner, which dissolves easily in water. Silken Shampoo performs equally well in hard or soft water. Has excellent wetting, penetrating and emulsifying properties. No undesirable odour. Safe to use on delicate fabrics and colours. Silken Shampoo provides a high, stable foam; is completely biodegradable and provides a thorough cleaning. It rinses quickly and completely.

DIRECTIONS: Completely wet and apply Silken Shampoo by brush or by hand. Another suitable method is to dissolve 1 or 2 handfuls (depending on amount of foam desired) in a pail of warm water and apply solution liberally. After washing, rinse thoroughly.

Un shampoing idéal pour tous les animaux - chiens, chats, bétail, etc.

Spécialement fait pour préparer les animaux aux concours des jeunes éleveurs, aux compétitions jugées, aux expositions.

Le shampoing silken est un concentré qui se dissout facilement dans l'eau et est un nettoyeur sûr et efficace. S'emploie aussi bien avec de l'eau dure ou douce, Il mouille bien, pénètre et s'émulsifie facilement. Pas d'odeur indésirable. Sans risque pour les tissus délicats, de différentes couleurs. Le shampoing silken produit beaucoup de mousse; est complètement biodégradable et procure un lavage en profondeur. Il se rince rapidement et complètement.

MODE D'EMPLOI: Mouiller complètement et appliquer le shampoing silken avec une brosse ou à la main. Autre méthode: dissoudre une ou deux poignées (dépendant de la mousse désirée) dans une chaudière d'eau chaude et appliquer la solution généreusement. Rincer complètement.



For shiny manageable hair.

Pour cheveux de brillant et docilité.

SILKEN SHAMPOO SHAMPOOING SILKEN



NET 1 L

PHARM-VET LTD.
P.O. Box 53, Station L, Winnipeg, Canada R3H 0Z4
1-800-465-7122 www.domvet.com